
Protokół Nr XIX /2020 
z XIX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 25 września 2020 r. 
 
XIX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą 
z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz 
niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej powiatu. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie 
elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego 
https://www.youtube.com/watch?v=2D65rEkCas0.  
Obrady rozpoczęto 25 września 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:49 
tego samego dnia. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła 
modlitwę do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian – nieobecny 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś – nieobecny 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
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18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń zgłosił zmianę do porządku obrad polegającą na 
dodaniu punktu: podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Łańcucki.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku posiedzenia poprzez dodanie punktu: Podjęcie uchwały 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Łańcucki.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (4) 
Janusz Bester, Jan Kilian, Dariusz Kuraś, Paweł Skoczowski. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie 

powiatu łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – 
Nadzór Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Łańcucki.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2015 z dnia 
27 stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Lokalnej 
Grupy Działania „Ziemia Łańcucka”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 

2020. 
12. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

13. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu z poprzedniej sesji.  

14. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
16. Sprawy różne.  
17. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie 
powiatu łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 
– Nadzór Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
 
Pod nieobecności przedstawiciela z Nadzoru Wodnego w Łańcucie temat 
przybliżyła Jadwiga Kochman Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa 
Starostwa Powiatowego w Łańcucie (sprawozdania w załączeniu do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
 
Ad. 4.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 r. 
przedstawiła Edyta Urban z Biura ds. Pionu Ochrony, Obronnych i Zarządzania 
Kryzysowego w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman zgłosiła wniosek o ponowne rozpatrzenie możliwości 
budowy sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych obok budynku Poczty 
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Polskiej oraz wniosek zwołanie Komisji Ochrony Środowiska (pisma 
w załączeniu).  
Radny Michał Mac zgłosił zapytania: 
 czy Komisja Bezpieczeństwa i Porządku zajmie się bezpieczeństwem 

uczestników w ruchu drogowym na ulicy Zielonej w Łańcucie, 
(zainstalowanie progów zwalniających), 

 dlaczego do tej pory nie powstało zatwierdzone przejście dla pieszych na ulicy 
Kościuszki, na wysokości skrzyżowania z ulicą Ogrodową w Łańcucie, 

 zgłosił pod obrady Komisji temat dotyczący skrzyżowania ulicy Sikorskiego 
z ulicą Moniuszki. 

 
Do powyższego ustosunkował się Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji jak również Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu.  
Droga, na której znajduje się skrzyżowanie ulicy Sikorskiego z ulicą Moniuszki 
jest to droga wojewódzka. Odnośnie bezpieczeństwa uczestników w ruchu 
drogowym na ulicy Zielonej temat ten zostanie podjęty. Odnośnie braku przejścia 
dla pieszych na ulicy Kościuszki do tej pory zarządca drogi nie wykonał tego 
zalecenia.  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, 
którą przedstawił Krzysztof Wawro Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
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Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś, Paweł Skoczowski 
 
Uchwała Nr XIX/138/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Łańcucki.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Łańcucki. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś, Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XIX/139/2020 w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Łańcucki 
została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2015 z dnia 
27 stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do 
Lokalnej Grupy Działania „Ziemia Łańcucka”. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2015 z dnia 27 stycznia 
2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Lokalnej Grupy 
Działania „Ziemia Łańcucka”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś, Paweł Skoczowski. 
 
 
Uchwała Nr XIX/140/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2015 z dnia 27 
stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Lokalnej 
Grupy Działania „Ziemia Łańcucka” została podjęta(w załączeniu). 
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, 
którą przedstawił Krzysztof Wawro Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan 
Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Mac 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś. 
Uchwała Nr XIX/141/2020 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś. 
 
Uchwała Nr XIX/142/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 
została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś. 
 
Uchwała Nr XIX/143/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 
2020. 
 
Informację odnośnie przebiegu wykonania budżetu Powiatu za pierwsze półrocze 
2020 przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem). 
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Ad. 12.  
Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 
 
Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych przedstawił i omówił Stanisław 
Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
 
Ad. 13.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu z poprzedniej sesji.  
 
Pani Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta złożyła sprawozdanie z prac Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu w związku z tym, że koordynowała pracami Zarządu 
Powiatu pod nieobecność pana Starosty.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie finansowania 
i prowadzenia szpitala jednoimiennego. 
Pani Wicestarosta odpowiedziała, że NFZ określił, w jaki sposób będą 
finansowane jednostki, które będą przyjmować pacjentów z covidem. Dodała, że 
Walne Zgromadzenie Wspólników obradowało pod kątem oceny CM za rok 
2019, natomiast w niedługim czasie będzie dokonywana analiza bieżąca i dane te 
zostaną udostępnione. 
 
 
Ad. 14.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
Radna Monika Roman przypomniała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego udało się wypracować wspólne stanowisko dotyczące budowy 
chodnika przy ul. Traugutta w Łańcucie. Udało się m.in. wyjaśnić sytuację 
dotyczącą roli miasta Łańcuta w tej sprawie oraz z dyskusji wynikało, że jest 
ogromna potrzeba dialogu z samorządami. W związku z powyższym zwróciła się 
z prośbą o spotkanie członków Komisji Ochrony Środowiska z samorządowcami 
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z powiatu łańcuckiego w przedmiocie inwestycji drogowych planowanych na rok 
2021 w celu wybrania tych najważniejszych inwestycji.  
 
Pan Starosta odniósł się do powyższego i przekazał odnośnie remontu ulicy 
Traugutta, że sprawa ta funkcjonuje od początku tego roku. Natomiast wyniknęły 
problemy z Wodami Polskimi, gdzie mnożone były przeciwności. Na dzień 
dzisiejszy można stwierdzić, że sprawa ta jest na finiszu. Projekt zostanie 
opracowany i niezwłocznie wspólnie z miastem Łańcut chodnik przy ulicy 
Traugutta będzie realizowany.  
Natomiast przy ulicy Skotnik były niedomówienia odnośnie współfinansowania, 
zostało to już dopracowane, jest po przetargu, wygrała firma, która przedstawiła 
bardzo korzystną ofertę.  
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że najważniejsze inwestycje będą 
realizowane, będą służyć ludziom, za co bardzo serdecznie podziękowała.  
 
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta podkreśliła, że jest za wsparciem 
wszystkich inwestycji, które sprzyjają poprawie bytu mieszkańców. 
Przypomniała, że w miesiącu sierpniu 2020 r. powiat złożył 3 wnioski do 
Funduszu Dróg Samorządowych. Są to wnioski: 
 przebudowa drogi Husów – Lipnik,  
 budowa drogi Albigowa – Handzlówka plus most w Handzlówce (który został 

zniszczony przez powódź),  
 droga Białobrzegi – Żołynia.  
Realizacja inwestycji planowana jest w roku 2021. Zarówno budżety gmin jak 
i budżet powiatu musi zabezpieczyć środki na te trzy inwestycje. Są to inwestycje 
priorytetowe na obecny czas, aby wykorzystać pieniądze zewnętrzne. Natomiast 
inne projekty i działania bieżące będą w miarę możliwości realizowane. 
Natomiast, jeśli chodzi o dyskusję z wójtami to mogłaby ona dotyczyć dużych 
inwestycji, tych, które można by składać w przyszłym roku do Funduszu Dróg 
Samorządowych.  
 
Ad. 15.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Dariusz Kuraś. 
 
Protokół Nr XVIII / 2020 z dnia 9 lipca 2020 r. został przyjęty. 
 
Ad. 16.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych radny Jan Magoń zaapelował o sprawę dotyczącą likwidacji 
mostów, które są na drodze Sonina – Albigowa, najlepiej jakby zostało to 
wykonane w trakcie trwania obecnej inwestycji.  
Ad Vocem głos zabierali radny Zbigniew Grad oraz Starosta Łańcucki 
informując, że zlecono projekt i zostanie to wykonane przed położeniem 
nawierzchni.  
 
Ponadto w sprawach różnych głos zabierali:  
Radna Monika Roman poinformowała, że zwróciła się pisemnie do pana Starosty 
odnośnie zadania: „Kontynuacja budowy przy optymalizacji rozwiązań 
projektowych zadania pn. Rozbudowa drogi krajowej Nr 4 Jędrzychowice – 
Korczowa wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną, budowlami i urządzeniami 
budowlanymi odc. Łańcut – Głuchów km. 613+767,30 do 619+589,86 (pismo 
w załączeniu). 
Do powyższego ustosunkował się pan Starosta.  
Ad Vocem głos zabierała radna Monika Roman oraz Przewodniczący Rady 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z prośbą, aby ponowić zaproszenie dla 
przedstawiciela Wody Polskie Nadzór Wodny w Łańcucie na posiedzenie sesji 
lub na posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w związku wieloma pytaniami od 
mieszkańców odnośnie szkód wywołanych nawałnicą, która przeszła przez 
powiat łańcucki.  
 
Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus poinformowała, że zaraz po powodzi powiat 
zwrócił się do Wód Polskich z pismem o regulację cieków wodnych (pismo 
w załączeniu). Odpowiedź nie jest satysfakcjonująca dla powiatu, ponieważ 
Wody Polskie nie mają na ten rok, ani na przyszły żadnych planów związanych 
z regulacją cieków wodnych.  
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Ad. 17.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował 
radnym za uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
zamknął obrady XIX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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